
设立拍卖公司注册的要求

产品名称 设立拍卖公司注册的要求

公司名称 广州舟航企业服务有限公司

价格 .00/个

规格参数

公司地址 北京国贸朝阳区建外SOHO西区10号楼2605

联系电话 17710294288 17710294288

产品详情

一、国际拍卖的注册申请规定

1、有1100万RMB以上的注册资金；

2、有自身的名字、组织架构和规章；

3、有确定的办公场地；

4、有3名以上获得拍卖业从业资格证的工作人员，在其中少有1名是拍卖师；并有与主要经营的业务紧密
联系的领域从业资格证的职业或兼职人员；

5、有合乎相关法律法规、行政规章及本方法要求的竞拍业务流程标准；

6、合乎商务主管单位相关拍卖行业建设规划+。

 

I. Provisions for the registration application of international auction

1. Registered capital of more than 11 million RMB;

2. Have its own name, organizational structure and rules;

3. A definite office space;

4. More than 3 staff who obtain auction qualification certificate, at least 1 is auctioneer; professional or part-time
personnel with field qualification certificate closely related to the main business;

5. Bidding business process standards in accordance with relevant laws and regulations, administrative rules and the



requirements of this method;

6. Comply with the relevant auction industry construction planning of the competent commercial units.。
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